

About Green Tomato Limited

Green Tomato Limited, a regional leader in mobile enterprise solutions and mobile innovation powerhouse. We are proud of our sustainable creativity and innovativeness on mobile. GreenTomato is a Hong Kong Business Awards Company, Computerworld Tech Company of the Year, Red Herring Global 100 & Red Herring Asia 100 company, being a proud winner of over 50 local and global awards including Hong Kong ICT Awards & Asia Pacific ICT Alliance grand award winner.

We are a team of over 160 passionate and young developers and designers across 5 regional offices, who share the devotion to innovate. GreenTomato is treasured and respected by clients as a trusted consultant. Established in 2003, over 500 mobile apps and web services and over 150 long-term partnerships were formed with many MNCs including, Disney, Hong Kong Disneyland, Philips, Apple Inc., BMW, Pizza Hut, 7-Eleven, CSL, Union Hospital, Langham Place, Hongkong Electric, Swire Properties, Apple Daily, Sino Group, Sun Hung Kai Financial, Standard Chartered Bank, Ageas, Fortress, Yahoo, Standard Life, Duty Free Shop, Commercial Radio, Dah Sing Life, Ming Pao, New Media Group, etc.

To amplify GreenTomato's sustainable creativity, the launch of an in-house R&D team, *Farm*, leads to the creation of multimillion-user cross-platform applications, Hong Kong Movie and TalkBox Voice Messenger. Hong Kong Movie is the largest movie community in Hong Kong with over 1.3 million subscribers and featured as a all-time top 10 made in Hong Kong app by App Store. TalkBox is a global voice messenger with over 10 millions users worldwide. On top of the numerous awards it won, TalkBox also reached #1 social networking app around the world, including United States and China.

GreenTomato 為一企業流動方案顧問公司，不斷創新和構思與眾不同的流動方案，為客戶提供最適切的諮詢。GreenTomato 曾獲 Hong Kong Business Awards，Computerworld 頒發年度科技公司大獎、紅鯡魚全球 100 強公司及亞洲 100 強公司，亦取得超過 50 個本地及國際獎項，包括香港資訊及通訊科技大獎、亞太通訊及資訊科技大獎等。

超過 160 名設計及科研專才的 GreenTomato 團隊，在香港和位於四個不同地區的分公司，一同秉承創新精神，積極為客戶提供專業及值

得信賴的諮詢服務。由 2003 年至今，GreenTomato 已開發超過 500 個流動電話應用程式及網站，並與超過 150 個企業及跨國公司建立長遠的合作關係，當中包括迪士尼、香港迪士尼樂園、飛利浦、Apple Inc.、寶馬、必勝客、7-Eleven、CSL、仁安醫院、朗豪坊、香港電燈、太古地產、蘋果日報、信和集團、新鴻基金融集團、渣打銀行、大新人壽、明報和新傳媒集團等。

為了進一步發揮 GreenTomato 的無限創意，科研部門 *Farm* 專門開發和推出以廣大用戶群為對象的跨平台應用程式，Hong Kong Movie 和 TalkBox Voice Messenger 實為其中佼佼者。Hong Kong Movie 為本港最大型的電影資訊互動平台，下載人次超過一百萬，並長期被 Apple App Store 選為十大香港本土製造應用程式之一；而掀起全球語音熱潮的 TalkBox 則吸引了數以千萬計的國際用戶，屢獲殊榮，並曾成為多個 App Store，如美國和中國的免費社交應用程式第一位。